
Indkomne forslag/punkt til Generalforsamling 2019 

 

 

Emne: Forslag til generalforsamling 

Hej Hanne 

 Vi kan desværre ikke deltage i generalforsamlingen i Ejerlavet den 8. april, da vi er på vej på ferie. 

Jeg har dog følgende spørgsmål / emne til dagsordenen, som du gerne må medbringe: 

 Hvordan går det med at kunne fjerne trådhegn fra sti mellem haver og skrænt på den nordlige side af 

Solbyen Vest? 

 På stien længere mod vest (ved Bundgaardsvej) er hegnet flere steder fjernet – det må også kunne 

lade sig gøre foran vores haver? 

 Hegnet er flere steder (inkl. ud for vores hus i nr. 88) repareret så dårligt og grimt, at det skæmmer det 

ellers så smukke udsyn til kridtgraven 

 Forslaget om fjernelse af hegnet udgør på ingen måde fare for dem, der går på stien. For det første er 

der ikke ”frit fald” til næste plateau fra stien. Der er et fladt stykke inden skrænten bliver stejl. På det 

næste plateau længere nede mod kridtgraven  er det betydeligt farligere – og her er intet hegn. Det 

giver ikke rigtig mening  

Rigtig godt møde til jer  

Med venlig hilsen 

Bitten Gøtzsche 

Solbyen 88 

 

 

Emne: forslag generalforsamling 

Den lille vej langs garagerne ned til de fire affalds‐containere benyttes i stigende grad til parkering. 

Det er til gene for kørsel ind og ud af garagerne. Et skilt her med Parkering Forbudt kunne måske 

hjælpe?  

mvh  

PAUL RØDBRO 

Solbyen 57 

 


